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Protokół LI/22 

sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego 

w dniu 26 września 2022 r. 

 

Obrady odbyły się w trybie zdalnym w sali Kameralnej Filharmonii Świętokrzyskiej 

w Kielcach. Z uwagi na stan zagrożenia epidemiologicznego przestrzegano zaleceń 

dotyczących zachowania dystansu oraz udostępniania środków antyseptyki osobistej. 

 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Sejmiku, Andrzej Pruś. 

 

Obrady rozpoczęły się o godz. 11:05 i trwały do godz. 16:30.  

 

Nad prawidłowym przebiegiem obrad czuwali: mec. Piotr Świerczyński oraz mec. Cezary 

Sobura. 

 

Radni otrzymali następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie LI sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego przez Przewodniczącego 

Sejmiku – Pana Andrzeja Prusia. 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Zgłoszenie wniosków o zmianę lub uzupełnienie porządku obrad sesji. 

4. Wybór sekretarzy obrad. 

5. Głosowanie nad wnioskami o zmianę lub uzupełnienie porządku obrad sesji. 

6. Informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa 

Świętokrzyskiego na lata 2022-2040 za I półrocze 2022 roku: 

a) wystąpienie Marszałka Województwa - Pana Andrzeja Bętkowskiego, 

b) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów – wystąpienie Przewodniczącej Komisji Pani 

Magdaleny Zieleń, 

c) dyskusja, 

d) przyjęcie informacji. 

7. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Województwa Świętokrzyskiego za I półrocze 

2022 roku: 

a) wystąpienie Marszałka Województwa - Pana Andrzeja Bętkowskiego, 

b) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów – wystąpienie Przewodniczącej Komisji Pani 

Magdaleny Zieleń, 

c) dyskusja, 

d) przyjęcie informacji. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Województwa Świętokrzyskiego na lata 2022 – 2040: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Skarbnika Województwa Pani Marii    

       Fidzińskiej- Dziurzyńskiej, 

b) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów – wystąpienie Przewodniczącej Komisji Pani  

        Magdaleny Zieleń, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 
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9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie województwa na 2022 rok: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Skarbnika Województwa Pani Marii  

Fidzińskiej- Dziurzyńskiej, 

b) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów – wystąpienie Przewodniczącej Komisji Pani    

Magdaleny Zieleń, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów 

 o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego w transporcie 

drogowym w roku 2023: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu Pana Tomasza Jamki, 

b)  stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą – 

wystąpienie Przewodniczącego Komisji Pana Grzegorza Banasia, 

c) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów – wystąpienie Przewodniczącej Komisji Pani 

Magdaleny Zieleń, 

d) dyskusja, 

e) głosowanie uchwały. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia do kategorii dróg wojewódzkich 

niektórych odcinków dotychczasowych dróg powiatowych oraz nowo wybudowanego 

odcinka drogi na terenie miasta Kielce: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu Pana Tomasza Jamki, 

b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą – wystąpienie 

Przewodniczącego Komisji Pana Grzegorza Banasia, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz 

Województwa Świętokrzyskiego, w drodze umów sprzedaży, nieruchomości położonych  

w gminie Zagnańsk, w obrębach Gruszka i Zachełmie: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu Pana Marka Jońcy, 

b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą – 

wystąpienie Przewodniczącego Komisji Pana Grzegorza Banasia, 

c) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów – wystąpienie Przewodniczącej Komisji Pani 

Magdaleny Zieleń, 

d) dyskusja, 

e) głosowanie uchwały. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż, w drodze 

przetargu, nieruchomości stanowiącej własność Województwa Świętokrzyskiego, 

położonej w gminie Bałtów, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków, w obrębie 

Bałtów, jako działka nr 858/5 o pow. 0,0212 ha: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu Pana Marka Jońcy, 

b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą – 

wystąpienie Przewodniczącego Komisji Pana Grzegorza Banasia, 

c) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów – wystąpienie Przewodniczącej Komisji Pani 

Magdaleny Zieleń, 
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d) dyskusja, 

e) głosowanie uchwały. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia wyników kontroli  przeprowadzonej 

przez Komisję Rewizyjną w Regionalnym Centrum  Naukowo-Technologicznym  

w Podzamczu w przedmiocie działalności  statutowej jednostki w latach 2017-2021: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej 

Pani Agaty Binkowskiej, 

b) dyskusja, 

c) głosowanie uchwały.  

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego Młodzieżowego 

Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego III kadencji: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Przewodniczącego Sejmiku Pana 

Andrzeja Prusia, 

b) stanowisko Komisji Samorządu Terytorialnego – wystąpienie Przewodniczącego 

Komisji Pana Macieja Gawina, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru radnego Młodzieżowego Sejmiku 

Województwa Świętokrzyskiego III kadencji w naborze uzupełniającym: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Przewodniczącego Sejmiku Pana 

Andrzeja Prusia, 

b) stanowisko Komisji Samorządu Terytorialnego – wystąpienie Przewodniczącego 

Komisji Pana Macieja Gawina, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

17. Informacja o stanie przygotowania nowej perspektywy finansowej UE 2021-2027. 

18. Interpelacje i zapytania. 

19. Sprawozdanie z działalności Zarządu Województwa Świętokrzyskiego w okresie między 

sesjami. 

20. Informacja Przewodniczącego i Wiceprzewodniczących Sejmiku o działaniach 

podejmowanych pomiędzy sesjami. 

21. Sprawy różne. 

22. Zamknięcie LI sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego. 

 

Stosownie do rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679  

z 27 kwietnia 2016r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych 

osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 

95/46/WE (RODO) uczestnicy sesji zostali zapoznani z komunikatem, że przebieg obrad będzie 

transmitowany on-line na stronie internetowej Województwa Świętokrzyskiego.   

 

Nagranie z przebiegu obrad odzwierciedlające pełne wypowiedzi osób uczestniczących w sesji 

Sejmiku wraz z ich transkrypcją jest udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej oraz 

na stronie samorządu województwa pod linkiem: 

https://www.swietokrzyskie.pro 

https://www.swietokrzyskie.pro/
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Przebieg posiedzenia: 

 

Ad 1. 

Przewodniczący Sejmiku otworzył obrady LI sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego. 

 

Następnie powitał radnych zgodnie z załączoną listą obecności ( zał. nr 1), Zarząd 

Województwa na czele z Andrzejem Bętkowskim, Marszałkiem Województwa, 

p.o. Prezesa Uzdrowiska Busko-Zdrój, Roberta Freya, oraz dyrektorów Filharmonii 

Jacka Rogalę i Jacka Rudnickiego (zał. nr 2 i 3).  

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił radnych, o zalogowanie się do systemu eSesja oraz 

otwarcie zakładki z LI sesją. 

 

Przewodniczący Sejmiku przywitał przybyłego na obrady Oskara Frydrycha, 

Przewodniczącego Młodzieżowego Sejmiku. 

 

Sprawdzanie kworum, zgłaszanie się do dyskusji, zgłaszanie wniosków oraz głosowania 

odbywało się wyłącznie w systemie eSesja, zaś głos w dyskusji radni zabierali w momencie 

udzielenia go przez prowadzącego obrady.  

 

W związku ze statutowym wymogiem dot. formy pisemnej, radni uczestniczący w sesji zdalnie 

przesyłali na adres mailowy sekretariatu Kancelarii Sejmiku: sekr.ks@sejmik.kielce.pl. 

ewentualne projekty uchwał zgłoszone przy wniosku o rozszerzenie porządku obrad, poprawki 

do projektów uchwał oraz zapytania i interpelacje. Radni obecni na miejscu składali 

je bezpośrednio do prowadzącego obrady.  

 

Ad 2.  

Przewodniczący Sejmiku poprosił radnych o potwierdzenie kworum w systemie eSesja. Na tej 

podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 25 radnych, tym samym zachowane było kworum 

wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Ad 3. 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że za pośrednictwem systemu eSesja otrzymali radni 

w statutowym terminie porządek obrad.  

 

Przewodniczący Sejmiku zapytał, czy są wnioski o zmianę lub uzupełnienie porządku obrad? 

 

Radny Waldemar Wrona w imieniu Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny 

zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad LI sesji Sejmiku informacji dotyczącej 

sytuacji w spółce Uzdrowisko Busko-Zdrój S.A. (zał. nr 4). 

 

Radny Andrzej Swajda w imieniu Klubu Radnych Polskiego Stronnictwa Ludowego zgłosił 

wniosek o wprowadzenie do porządku obrad LI sesji Sejmiku projektu uchwały w sprawie 

opinii Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego w sprawie braku zwiększenia środków 
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finansowych dla szpitali III poziomu systemu zabezpieczenia i szpitali specjalistycznych 

na ustawowe podwyżki dla pracowników (zał. nr 5). Następnie odczytał treść ww. projektu 

uchwały. 

 

Przewodniczący Sejmiku zapytał, czy są jeszcze wnioski o zmianę lub uzupełnienie porządku 

obrad? 

 

Więcej wniosków nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że obydwa wnioski zostały złożone na piśmie, w tym 

wniosek z projektem uchwały, stosownie do § 90 ust. 1 Statutu Województwa Świętokrzyskiego.  

 

Stosownie do § 72 ust 2a Statutu Województwa Świętokrzyskiego Przewodniczący Sejmiku 

otworzył dyskusję nad zgłoszonym projektem uchwały. 

 

Głos w dyskusji zabierali: radny Marek Bogusławski, Wicemarszałek Województwa oraz radny 

Andrzej Swajda. 

 

Ad 4.  

Na sekretarzy obrad Przewodniczący Sejmiku zaproponował kandydatury radnych: 

Waldemara Wrony oraz Marcina Piętaka. 

 

Następnie zapytał, czy kandydaci wyrażają zgodę? 

Radni wyrazili zgodę. 

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił radnych o potwierdzenie kworum w systemie eSesja. Na tej 

podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 25 radnych, tym samym zachowane było kworum 

wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

W dalszej kolejności poddał pod głosowanie wybór sekretarzy obrad w osobach radnych: 

Waldemara Wrony oraz Marcina Piętaka. Zapytał, kto z radnych jest za powołaniem 

sekretarzy, kto jest przeciwny, kto się wstrzymał od głosowania. 

 

Przewodniczący Sejmiku stwierdził, że Sejmik dokonał wyboru sekretarzy obrad większością 

głosów tj. 24 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 6  do protokołu. 

 

Ad 5.  

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że zgodnie z art. 21 ust. 2 ustawy  

o samorządzie województwa Sejmik może wprowadzić zmiany w porządku obrad bezwzględną 

większością głosów ustawowego składu Sejmiku. 
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Następnie poprosił o sprawdzenie kworum w systemie eSesja. Na tej podstawie ustalono, 

że w sesji uczestniczyło 27 radnych, tym samym zachowane było kworum wymagane 

do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie wnioski w kolejności ich zgłaszania. 

 

Jako pierwszy poddał pod głosowanie wniosek o wprowadzenie do porządku obrad LI sesji 

Sejmiku informacji dotyczącej sytuacji w spółce Uzdrowisko Busko-Zdrój S.A.  Zapytał, 

kto z radnych jest za przyjęciem wniosku, kto jest przeciw, kto się wstrzymał od głosowania. 

 

Wniosek w ww. sprawie został przyjęty większością głosów. Za przyjęciem wniosku głosowało 

21 radnych, przy  5 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że przedstawienie informacji dotyczącej sytuacji 

w spółce Uzdrowisko Busko-Zdrój S.A. nastąpi w pkt. 18 porządku obrad. 

 

W dalszej części Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie wniosek o wprowadzenie 

do porządku obrad LI sesji Sejmiku projektu uchwały w sprawie opinii Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego w sprawie braku zwiększenia środków finansowych dla szpitali III poziomu 

systemu zabezpieczenia i szpitali specjalistycznych na ustawowe podwyżki dla pracowników. 

Zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem wniosku, kto jest przeciw, kto się wstrzymał 

od głosowania. 

 

Wniosek w ww. sprawie został przyjęty większością głosów. Za przyjęciem wniosku głosowało 

25 radnych, przy  1 głosie „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że projekt uchwały w sprawie opinii Sejmiku 

Województwa Świętokrzyskiego w sprawie braku zwiększenia środków finansowych dla 

szpitali III poziomu systemu zabezpieczenia i szpitali specjalistycznych na ustawowe podwyżki 

dla pracowników zostanie rozpatrzony w 19 pkt. porządku obrad. 

 

Pozostałe punkty porządku zmienią odpowiednio kolejność. 

 

Następnie poprosił radnych o aktualizację porządku obrad na tabletach. 

 

Ad 6 i 7. 

Przewodniczący Sejmiku zwrócił się do radnych z pytaniem, czy punkty: 6 i 7 z porządku 

obrad mogą być omówione łącznie. Radni nie zgłosili sprzeciwu. 
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Radni otrzymali: 

 - Uchwałę Nr 5806/22 Zarządu Województwa Świętokrzyskiego z dnia 31 sierpnia 2022 roku 

w sprawie przyjęcia „Informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Województwa Świętokrzyskiego na lata 2022-2040, w tym o przebiegu realizacji 

przedsięwzięć za I półrocze 2022 roku (zał. nr 9), 

- Uchwałę Nr 5805/22 Zarządu Województwa Świętokrzyskiego z dnia 31 sierpnia 2022 roku 

w sprawie przyjęcia „Informacji o przebiegu wykonania budżetu Województwa 

Świętokrzyskiego za I półrocze 2022 roku (zał. nr 10). 

 

Andrzej Bętkowski, Marszałek Województwa przedstawił ww. Informacje w formie 

prezentacji (zał. nr 11), a następnie wniósł o przyjęcie ich przez Sejmik.  

Jednocześnie przedstawił uchwałę Nr 40/2022 V Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Kielcach z dnia 16 września 2022 roku, pozytywnie opiniującą informację 

z wykonania budżetu Województwa Świętokrzyskiego za I półrocze 2022 roku (zał. nr 12). 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że do akt sesji zostały złożone pozytywne opinie 

Komisji Budżetu i Finansów w sprawie ww. Informacji (Opinie Nr 260/22, oraz 261/22 

stanowią zał. nr: 13 i 14 do protokołu). 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję do ww. punktów porządku obrad. 

 

Głos w dyskusji zabierali: radny Andrzej Swajda, radny Marek Strzała, 

Wiceprzewodniczący Sejmiku, Tomasz Jamka, Członek Zarządu Województwa, radna 

Agnieszka Buras, Andrzej Bętkowski, Marszałek Województwa, Jerzy Wrona, Dyrektor 

Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich.  

 

Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący Sejmiku poinformował, że ww. informacje zostały 

przez Sejmik przyjęte. 

 

Ad 8 i 9. 

Przewodniczący Sejmiku zwrócił się do radnych z pytaniem, czy punkty: 8 i 9 z porządku 

obrad mogą być omówione łącznie. Radni nie zgłosili sprzeciwu. 

 

Radni otrzymali projekty uchwał w sprawach: 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa Świętokrzyskiego na lata 2022 – 

2040 (zał. nr 15), 

- zmian w budżecie województwa na 2022 rok (zał. nr 16). 

 

Maria Fidzińska-Dziurzyńska, Skarbnik Województwa, przedstawiła ww. projekty uchwał, 

a następnie wniosła o przyjęcie ich przez Sejmik. 

  

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że do akt sesji zostały złożone pozytywne opinie 

Komisji Budżetu i Finansów w sprawie ww. Informacji (Opinie Nr 262/22, oraz 263/22 

stanowią zał. nr: 17 i 18 do protokołu). 
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Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję do ww. punktów porządku obrad. 

 

Głos w dyskusji zabierali: 

radny Andrzej Swajda, Tomasz Jamka, Członek Zarządu Województwa.  

 

Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum w systemie 

eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 28 radnych, tym samym zachowane 

było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Województwa Świętokrzyskiego na lata 2022 – 2040 . Zapytał, kto z radnych jest 

za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania? 

 

Uchwała Nr LI/615/22 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik większością głosów  

tj. 19 głosami „za”, przy 8 głosach „wstrzymujących się” i stanowi zał. nr 19 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 20  do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian 

w budżecie województwa na 2022 rok. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, 

kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania? 

 

Uchwała Nr LI/616/22 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik większością głosów  

tj. 18 głosami „za”, przy 10 głosach „wstrzymujących się” i stanowi zał. nr 21 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Ad 10.  

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów 

o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego w transporcie drogowym 

w roku 2023 (zał. nr 23). 

 

Tomasz Jamka, Członek Zarządu Województwa przedstawił ww. projekt uchwały, 

a następnie wniósł o przyjęcie go przez Sejmik. Jednocześnie zgłosił poprawkę redakcyjną 

dotyczącą omyłkowego wpisu w projekcie uchwały daty – „26 sierpnia 2022 r.”.  
 

Radny Grzegorz Banaś, Przewodniczący Komisji Strategii Rozwoju, Promocji 

 i Współpracy z Zagranicą poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu 

uchwały przez Komisję (Opinia Nr108/22 stanowi zał. nr 24 ). 

 

Radna Magdalena Zieleń, Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała 

o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję (Opinia Nr 266/22 stanowi 

zał. nr 25). 

Przewodnicząc Sejmiku  otworzył dyskusję. 
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Głos w dyskusji zabierali: radny Tadeusz Kowalczyk, Tomasz Jamka, Członek Zarządu.  

 

Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum 

w systemie eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 29 radnych, 

tym samym zachowane było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umów o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego w transporcie 

drogowym w roku 2023 wraz z korektą redakcyjną. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem 

uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania? 

 

Uchwała Nr LI/617/22 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik większością głosów tj. 27 

głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się” i stanowi  zał. nr 26 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

 

Ad 11.  

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie zaliczenia do kategorii dróg wojewódzkich 

niektórych odcinków dotychczasowych dróg powiatowych oraz nowo wybudowanego odcinka 

drogi na terenie miasta Kielce (zał. nr 28). 

 

Tomasz Jamka, Członek Zarządu Województwa przedstawił ww. projekt uchwały, 

a następnie wniósł o przyjęcie go przez Sejmik.  
 

Radny Grzegorz Banaś, Przewodniczący Komisji Strategii Rozwoju, Promocji 

 i Współpracy z Zagranicą poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu 

uchwały przez Komisję. Jednocześnie w imieniu Komisji zgłosił poprawkę do projektu 

uchwały polegającą na zmianie: 

-   w § 1 pkt 1 sformułowania „droga bez nazwy” na „ul. Dywizjonu 303”, 

- w uzasadnieniu do projektu uchwały – w akapicie pierwszym wykreślenie sformułowania 

„bez nazwy” i dodanie sformułowania „- ul. Dywizjonu 303” po zwrocie „ul. Radomską” oraz 

w akapicie 3 sformułowania „odcinek drogi obecnie bez nazwy” na „Dywizjonu 303”, 

- w załączniku nr 1 do projektu uchwały (załącznik graficzny) – sformułowania „DROGA BEZ 

NAZWY” na „DYWIZJONU 303” i w legendzie do tegoż załącznika zastąpienie zwrotu „bez 

nazwy”, ul. Dywizjonu 303. (Opinia Nr109/22 wraz z poprawką stanowi zał. nr 29). 

 

Następnie Przewodniczący Komisji Strategii Rozwoju, Promocji Współpracy z Zagranicą 

wniósł o przegłosowanie ww. poprawki. 

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum w systemie eSesja. Na tej 

podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 28 radnych, tym samym zachowane było 

kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 
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Następnie poddał pod łączne głosowanie poprawki do projektu uchwały polegającą na zmianie: 

-   w § 1 pkt 1 sformułowania „droga bez nazwy” na „ul. Dywizjonu 303”, 

- w uzasadnieniu do projektu uchwały – w akapicie pierwszym wykreślenie sformułowania 

„bez nazwy” i dodanie sformułowania „- ul. Dywizjonu 303” po zwrocie „ul. Radomską” oraz 

w akapicie 3 sformułowania „odcinek drogi obecnie bez nazwy” na „Dywizjonu 303”, 

- w załączniku nr 1 do projektu uchwały (załącznik graficzny) – sformułowania „DROGA BEZ 

NAZWY” na „DYWIZJONU 303” i w legendzie do tegoż załącznika zastąpienie zwrotu „bez 

nazwy”, ul. Dywizjonu 303. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem ww. poprawki, kto jest 

przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania? 

 

Ww. poprawki zostały przyjęte jednogłośnie, t.j. 28 głosami „za”. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 30 do protokołu. 

 

W dalszej części Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

zaliczenia do kategorii dróg wojewódzkich niektórych odcinków dotychczasowych dróg 

powiatowych oraz nowo wybudowanego odcinka drogi na terenie miasta Kielce wraz 

ze zmianami wynikającymi z przyjętych poprawek. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem 

uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania? 

 

Uchwała Nr LI/618/22 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie, t.j. 28 

głosami „za” i stanowi  zał. nr 31 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 

 

Ad 12.  

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz 

Województwa Świętokrzyskiego, w drodze umów sprzedaży, nieruchomości położonych  

w gminie Zagnańsk, w obrębach Gruszka i Zachełmie (zał. nr 33).     

  

Marek Jońca, Członek Zarządu Województwa przedstawił ww. projekt uchwały, a następnie 

wniósł o przyjęcie go przez Sejmik.  

 

Radny Grzegorz Banaś, Przewodniczący Komisji Strategii Rozwoju, Promocji 

 i Współpracy z Zagranicą poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu 

uchwały przez Komisję (Opinia Nr 111/22 stanowi zał. nr 34 ). 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że do akt sesji została złożona pozytywna opinia 

Komisji Budżetu i Finansów w sprawie ww. projektu uchwały (Opinia Nr 265/22 stanowi zał. 

nr: 35 do protokołu). 

 

Przewodnicząc Sejmiku  otworzył dyskusję. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 



str. 11 
 

Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum 

w systemie eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 25 radnych, 

tym samym zachowane było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

na rzecz Województwa Świętokrzyskiego, w drodze umów sprzedaży, nieruchomości 

położonych w gminie Zagnańsk, w obrębach Gruszka i Zachełmie. Zapytał, kto z radnych jest 

za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania? 

 

Uchwała Nr LI/619/22 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie, t.j. 25 

głosami „za” i stanowi zał. nr 36 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 

 

Ad 13.  

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż, w drodze przetargu, 

nieruchomości stanowiącej własność Województwa Świętokrzyskiego, położonej w gminie 

Bałtów, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków, w obrębie Bałtów, jako działka nr 858/5 

o pow. 0,0212 ha (zał. 38). 

 

Marek Jońca, Członek Zarządu Województwa przedstawił ww. projekt uchwały, a następnie 

wniósł o przyjęcie go przez Sejmik.  

 

Radny Grzegorz Banaś, Przewodniczący Komisji Strategii Rozwoju, Promocji 

 i Współpracy z Zagranicą poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu 

uchwały przez Komisję (Opinia Nr 110/22 stanowi zał. nr 39). 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że do akt sesji została złożona pozytywna opinia 

Komisji Budżetu i Finansów w sprawie ww. projektu uchwały (Opinia Nr 264/22 stanowi 

zał. nr 40 do protokołu). 

 

Przewodnicząc Sejmiku  otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabierali: radny Grzegorz Świercz, radny Arkadiusz Bąk, radny Marek 

Jońca, Członek Zarządu, radna Agnieszka Buras, radny Waldemar Wrona, radny Andrzej 

Pruś, Przewodniczący Sejmiku, radny Mieczysław Gębski, Wiceprzewodniczący Sejmiku. 

 

W trakcie dyskusji radny Waldemar Wrona zgłosił wniosek formalny o odesłanie 

ww. projektu uchwały do komisji. 

 

Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum 

w systemie eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 27 radnych, 

tym samym zachowane było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 
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Następnie poddał pod głosowanie wniosek formalny o odesłanie projektu uchwały do komisji. 

Zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem ww. wniosku, kto jest przeciwny, kto wstrzymał 

się od głosowania? 

 

Wniosek w ww. sprawie został przyjęty przez Sejmik większością głosów tj. 21 głosami „za”, 

przy 5 głosach „ przeciw” oraz 1 „wstrzymującym się”. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 41 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku ogłosił 15 minutową przerwę w obradach. 

 

Po przerwie Przewodniczący Sejmiku wznowił obrady. 

 

Ad 14.  

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie przyjęcia wyników kontroli przeprowadzonej przez 

Komisję Rewizyjną w Regionalnym Centrum Naukowo-Technologicznym w Podzamczu 

w przedmiocie działalności statutowej jednostki w latach 2017-2021 (zał. nr 42) wraz 

z Protokołem nr 13/2022 kontroli Komisji Rewizyjnej Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego (zał. nr 43). 

 

Radna Agata Binkowska, Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej zaproponowała aby ww. 

protokół z kontroli przedstawił Przewodniczący Zespołu Kontrolnego radny Marcin Piętak. 

 

Radny Marcin Piętak, Przewodniczący Zespołu Kontrolnego przedstawił ww. protokół, 

a następnie wniósł o przyjęcie projektu uchwały przez Sejmik.  

 

Przewodnicząc Sejmiku  otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabierali: radna Elżbieta Śreniawska, radny Arkadiusz Bąk, radny 

Mieczysław Gębski, Wiceprzewodniczący Sejmiku. 

 

Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum w systemie 

eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 28 radnych, tym samym zachowane 

było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia wyników kontroli 

przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną w Regionalnym Centrum Naukowo-

Technologicznym w Podzamczu w przedmiocie działalności statutowej jednostki w latach 

2017-2021. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, 

kto wstrzymał się od głosowania? 

 

Uchwała Nr LI/620/22 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik większością głosów tj. 18 

głosami „za”, przy 9 głosach „wstrzymującym się” i stanowi zał. nr 44 do protokołu. 
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Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 45 do protokołu. 

 

Ad 15.  

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego Młodzieżowego 

Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego III kadencji (zał. nr 46). 

 

Przewodniczący Sejmiku przedstawił ww. projekt uchwały, a następnie wniósł o przyjęcie 

go przez Sejmik. 

 

Radny Maciej Gawin, Przewodniczący Komisji Samorządu Terytorialnego 

poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję (Opinia 

Nr 54/22 stanowi zał. nr 47). 

 

Przewodnicząc Sejmiku  otworzył dyskusję. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum w systemie 

eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 27 radnych, tym samym zachowane 

było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego 

Młodzieżowego Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego III kadencji. Zapytał, kto z radnych 

jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania? 

 

Uchwała Nr LI/621/22 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 27 głosami 

„za” i stanowi zał. nr 48 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 49 do protokołu. 

 

Ad 16.  

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie wyboru radnego Młodzieżowego Sejmiku 

Województwa Świętokrzyskiego III kadencji w naborze uzupełniającym (zał. nr 50). 

 

Przewodniczący Sejmiku przedstawił ww. projekt uchwały, a następnie wniósł o przyjęcie 

go przez Sejmik. 

 

Radny Maciej Gawin, Przewodniczący Komisji Samorządu Terytorialnego 

poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję (Opinia 

Nr 55/22 stanowi zał. nr 51). 

 

Przewodnicząc Sejmiku  otworzył dyskusję. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 
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Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum w systemie 

eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 27 radnych, tym samym zachowane 

było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyboru radnego Młodzieżowego 

Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego III kadencji w naborze uzupełniającym. Zapytał, 

kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania? 

 

Uchwała Nr LI/622/22 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 27 głosami 

„za” i stanowi zał. nr 52 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 53 do protokołu. 

 

Ad 17. 

Radni otrzymali Informację o stanie przygotowania nowej perspektywy finansowej UE 2021-

2027 (zał. nr. 54) 

 

Przewodniczący Sejmiku zapytał, czy są uwagi do przesłanej „Informacji”?  

 

Głos zabierali: radny Andrzej Swajda, Jacek Sułek, Dyrektor Departamentu Inwestycji 

i Rozwoju. 

 

Po wyczerpaniu dyskusji Przewodniczący Sejmiku oznajmił, że Sejmik przyjął ww. 

Informację. 

 

Ad 18.  

Radnym udostępniono informację dotyczącą sytuacji w spółce Uzdrowisko Busko-Zdrój S.A. 

(zał. nr 4). 

 

Głos zabrał radny Waldemar Wrona, Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki 

Społecznej i Spraw Rodziny, który przedstawił ustalenia Komisji w sprawie Uzdrowiska 

Busko Zdrój S.A. 

 

Robert Frey p.o. Prezesa Uzdrowiska Busko Zdrój S.A. przedstawił szczegółowe dane 

o sytuacji w Uzdrowisku Busko-Zdrój S.A. 

 

Przewodniczący Sejmiku zapytał, czy są uwagi do przesłanej „Informacji”?  

 

Głos zabierali: radny Andrzej Swajda, radna Agata Binkowska, radny Leszek Wawrzyła, 

radny Arkadiusz Bąk, radny Waldemar Wrona, radna Jolanta Tyjas, radny Mieczysław 

Gębski, Wiceprzewodniczący Sejmiku, radny Grzegorz Gałuszka, Robert Frey 

p.o. Prezesa Uzdrowiska Busko Zdrój S.A., Andrzej Bętkowski, Marszałek 

Województwa. 
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Po wyczerpaniu dyskusji Przewodniczący Sejmiku oznajmił, że Sejmik przyjął ww. 

Informację. 

 

Ad 19. 

Radnym udostępniono projekt uchwały w sprawie opinii Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego w sprawie braku zwiększenia środków finansowych dla szpitali III poziomu 

systemu zabezpieczenia i szpitali specjalistycznych na ustawowe podwyżki dla pracowników 

(zał. nr 5). 

 

Radny Andrzej Swajda, Przewodniczący Klubu Radnych Polskiego Stronnictwa 

Ludowego przedstawił ww. projekt uchwały, a następnie wniósł o przyjęcie go przez Sejmik. 

 

Przewodniczący Sejmiku  otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabierał radny Arkadiusz Bąk. 

 

Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum w systemie 

eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 22 radnych, tym samym zachowane 

było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie opinii Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego w sprawie braku zwiększenia środków finansowych dla szpitali III poziomu 

systemu zabezpieczenia i szpitali specjalistycznych na ustawowe podwyżki dla pracowników. 

Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał 

się od głosowania? 

 

Uchwała Nr LI/623/22 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 22 głosami 

„za” i stanowi zał. nr 55 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 56 do protokołu. 

 

Ad 20.  

Interpelacje i zapytania. 

 

Przewodniczący Sejmiku zwrócił się do radnych o niezwłoczne przesłanie na adres mailowy 

sekretariatu Kancelarii Sejmiku zgłoszonych interpelacji i zapytań, co pozwoli nadać im bieg 

zgodnie z ustawą o samorządzie województwa. 

 

Radna Agata Binkowska złożyła interpelację w sprawie efektywności kampanii promocyjnej 

Województwa Świętokrzyskiego promującej branżę turystyczną oraz sektory gospodarki 

regionu, przeprowadzonej przez Urząd Marszałkowski. 

 

Radny Leszek Wawrzyła zgłosił interpelacje w sprawie Uzdrowiska Busko-Zdrój, oraz 

w sprawie obwodnicy Jędrzejowa. 
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Radny Grzegorz Gałuszka złożył interpelację w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Szkółki kolarskiej KKS VNTO BIKE, która w wyniku pożaru straciła sprzęt sportowy. 

 

Radny Józef Bryk złożył interpelację w sprawie osób zasiadających w Zarządzie Uzdrowiska 

Busko-Zdrój  S.A. w latach 2011-2022. 

 

Radny Andrzej Swajda złożył: 

1)  interpelację w sprawie Informacji dotyczących funkcjonowania i sytuacji 

ekonomicznej Spółki Uzdrowisko-Zdrój S.A.,  

2) zapytanie w sprawie nieudzielenia odpowiedzi na petycję dotyczącą przebudowy drogi 

wojewódzkiej nr 758 na odcinku  Klimontów – Koprzywnica. 

 

Radna Jolanta Tyjas złożyła: 

1) 4 interpelacje w sprawach: 

- komórki: „Samodzielnego stanowiska ds. Audytu” w Uzdrowisku Busko-Zdrój S.A., 

- kontroli i audytów realizowanych przez Urząd Marszałkowski w Uzdrowisku Busko -

Zdrój S.A., 

- interpretacji art. 23 ust. 3b ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie województwa 

dotyczącego „naruszenia dóbr osobistych innych osób”, 

- poprawy bezpieczeństwa mieszkańców gminy Włoszczowa korzystających z drogi 

wojewódzkiej nr 786,  

2)  zapytanie w sprawie działalności Uzdrowiska Busko-Zdrój S.A. 

 

Przewodniczący Sejmiku zgłosił interpelację w sprawie porównania wysokości środków jakie 

Samorząd Województwa pozyskał z zewnątrz, szczególnie z programów rządowych, na 

inwestycje drogowe w obecnej kadencji z poprzednią kadencją, a także w sprawie linii 

komunikacyjnych powstałych w obecnej i poprzedniej kadencji. 

 

Ad 21.  

Radni otrzymali Sprawozdanie z działalności Zarządu Województwa Świętokrzyskiego 

 w okresie między sesjami (zał.nr 57). 

 

Przewodniczący Sejmiku zapytał radnych, czy są uwagi do przedstawionego materiału. 

 

Radni nie zgłosili uwag. 

 

Przewodniczący Sejmiku oznajmił, że Sejmik przyjął powyższe Sprawozdanie z działalności 

Zarządu Województwa Świętokrzyskiego w okresie między sesjami. 

 

Ad 22.  

Radni otrzymali Informację Przewodniczącego i Wiceprzewodniczących Sejmiku 

o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami (zał. nr 58). 

 

Przewodniczący Sejmiku zapytał radnych, czy są uwagi do przedstawionego materiału. 
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Głos zabrał radny Grzegorz Gałuszka, który zwrócił się z pytaniem do Pana Marszałka 

Andrzeja Bętkowskiego w sprawie organizacji uroczystości otwarcia zmodernizowanej części 

szpitala uzdrowiskowego „Krystyna” w Busku -Zdroju. 

 

Po wyczerpaniu dyskusji Przewodniczący Sejmiku oznajmił, że Sejmik przyjął powyższą  

Informację Przewodniczącego i Wiceprzewodniczących Sejmiku o działaniach 

podejmowanych pomiędzy sesjami. 

 

Ad 23. 

Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że: 

1. Termin kolejnej sesji – zgodnie z harmonogramem to 24 października 2022r.  

Poprzedzą ją posiedzenia Komisji w dniach 17- 21 października 2022r.  

Poprosił radnych o rezerwację ww. terminów w swoich kalendarzach. 

 

2. Następna sesja Sejmiku odbędzie się w trybie stacjonarnym. 

 

3. Do Sejmiku Województwa zostało skierowane pismo Wójta Gminy Baćkowice, dot. zmiany 

granic Staszowsko – Jeleniowskiego Obszaru Chronionego Krajobrazu. Do pisma została 

dołączona analiza przyrodnicza. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji po zapoznaniu 

się z treścią pisma, a także opinią prawną, stwierdziła, że nie zachodzą przesłanki  

do rozpatrzenia pisma w trybie właściwym dla petycji. Komisja zdecydowała o przekazaniu 

korespondencji Marszałkowi Województwa Świętokrzyskiego celem dokonania jej analizy 

przez merytoryczny departament Urzędu Marszałkowskiego Województwa 

Świętokrzyskiego  i nadania sprawie biegu zgodnie z ustawą z dnia 16 kwietnia 2004 roku 

o ochronie przyrody. 

Sejmik Województwa będzie procedował sprawę w przypadku, jeżeli dojdzie 

do potwierdzenia bezpowrotnej utraty na wskazanym do wyłączenia terenie wyróżniającego 

się krajobrazu o zróżnicowanych ekosystemach i możliwości zaspokajania potrzeb 

związanych z turystyką i wypoczynkiem. Warunkiem koniecznym jest również 

przeprowadzenie wiążących uzgodnień z właściwymi miejscowo radami gmin, na terenach 

których rozciąga się Jeleniowsko – Staszowski Obszar Chronionego Krajobrazu (Baćkowice, 

Bogoria, Iwaniska, Klimontów, Łoniów, Osiek, Rytwiany i Staszów).      

  

4. Do końca października br. można składać wnioski o przyznanie Odznaki Honorowej 

Województwa Świętokrzyskiego. Poprosił radnych o promocję  i zachęcanie lokalnych 

podmiotów do zgłaszania kandydatur.  

 

Głos w sprawach różnych zabierali również: radna Jolanta Tyjas,  radny Andrzej Swajda oraz  

radna Agata Binkowska. 
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Ad 24. 

Przewodniczący Sejmiku ogłosił zamknięcie LI sesji Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego. 

 

Przewodniczący Sejmiku 

 

         Andrzej Pruś 

 

     Sekretarze obrad: 

radny Marcin Piętak      radny Waldemar Wrona 

 
       

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządził: 

Robert Świstak 

 


